
   Protokoll årsmøte Røros Idrettslag 2024 

Dato: 26.mars 2025 kl. 18.00   
Sted: Røros Hotell 

 
Vedlegg 1: Godkjenninger av diverse oppgaver for årsmøtet 2024: 

Styreleder ønsker velkommen og opplyste om antall stemmeberettige medlemmer som var 
til stedet. 27 fremmøtte stemmeberettige medlemmer godkjennes. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

*Godkjenning av møteinnkalling: Dirigent visste til innkalling i lokale media. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

*Valg av dirigent: Styrets forslag var Per Morten Hoff. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

* Valg av sekretær: Styrets forslag var Nils Henning Øglænd. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

* Valg av protokollførere: Forslag fra styret er Tor Erik Stokke og Helene Grov. 
Vedtak:  Enstemmig vedtatt. 

* Godkjenning av saksliste: Sakslisten ble lagt ut på RILs nettsider den 19.mars. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 2: Godkjent foretningsorden: Styreleder informere om at dette ble publisert på 
RILs nettsider 19.mars. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 3: Røros ILs årsrapport 2024: Det informeres fra styreleder at rapportene ble lagt 
ut 19.mars. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt.  

Vedlegg 4:- 10: Særgrupper: Styreleder informerer om hver enkelt særgruppes 
styresammensetning og utvikling. Herunder også budsjett, økonomi og relevant informasjon. 
Styrets forslag er godkjent årlige beretninger fra særgrupper. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 11: Årsregnskap 2024: Styreleder informere om årsregnskapet for 2024. 
Omsetningen er noe økt fra 2023, mens overskuddet er noe lavere. Styreleder forklarer noe 
av årsaken som er en direkte utgiftsføring av arbeid med reguleringsplanen de siste årene 
på ca. 500.000,-. Den summen er direkte utgiftsført i 2024 og er nå ferdig ført 
regnskapsmessig.  
Det informeres om at det også er litt mindre omsetning på bobilparkering pga. litt mindre 
åpningstider i 2024 enn tidligere år. Dette pga. bemanning. 
Det foreslås fra styret at årsregnskapet godkjennes. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 



Vedlegg 12: Revisors rapport: Revisors rapport har ingen spesielle merknader. Det 
rapporteres om god og stabil økonomi med liten gjeld.   
Vedtak:  Rapporten er enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 13: Kontrollutvalgets rapport: Kontrollutvalgets representant Rune Moan 
informerer. Kontrollutvalget har bestått av Moan, og det har ikke vært noe aktivitet i 2024. 
Moan informerer om at han har lest alle styreprotokoller og årsberetninger for 2024. Han har 
deltatt i styremøte 2/25 med hovedlaget, der også revisor var med. Kontrollutvalget finner at 
protokoller, økonomi er i orden med noen merknader. Noen vedtak mangles, samt at det 
mangler noen roller i diverse styreverv.  Kontrollutvalget tar årsberetning og regnskap til 
etterretning og godkjenner årsregnskapet med utvalgets merknader. 
Vedtak: Rapporten er enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 14: Styrets innstilling til æresbevisning: Her er det ingen innkomne saker. Her 
er det kommentarer om at dette bør minnes på til særgrupper så de kan komme med 
eventuelle kandidater til neste år. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 15: Styrets innstilling til styrehonorar:  Det foreslås fra styret kr. 65.000,- til 
styreleder og 5.000,- til styremedlemmer. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 16: Medlemskontigent og treningsavgifter: Forslag fra styret: 

Priser for medlemskontingenter i Røros IL økes og vedtas for et nytt år, 2026: 

1.   Enkeltmedlem alle aldre/bosted kr. 300,-  

2. Familiemedlemskap kr. 175,- pr. Familiemedlem 

3.  NB! Maksimal sum for familiemedlemskap er kr. 700,-. I familier med flere enn fire 
medlemmer senkes avgiften per medlem. 

4. Æresmedlemskap: kr. 50,- (dekkes av Røros IL) 

5. Naboklubbmedlemskap: kr. 0,-  

 Medlemmer i en naboklubb som ønsker å delta i en idrett i regi av Røros IL betaler kun 
treningsavgift til særgruppen. 

6. Støttemedlem  kr. 200.- 

 Særgruppene gis fullmakt til å fastsette egne treningsavgifter for barn og unge over 10 år. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 17: Budsjett 2025: Det presenteres av daglig leder et grovt budsjett for 2025. Det 
informeres om at dersom Bobil blir satt over til et AS som driftsform vil dette påvirke 
budsjettet.  Se sak 18. Budsjetteringen er satt opp ut i fra regnskap i de to foregående år. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 



Vedlegg 18. Organiasjonsplan mål og planer: Styreleder informerer om bobil og AS, og 
anbefalingene fra revisor og regnskapsfører om at næring (bobil) bør skilles ut til et eget AS.  
Det informeres om inkluderingsarbeidet som gjøres i RIL samt viktigheten i 
kompetanseheving innen dette.  Daglig leder informerer om driften av Skistuggu og om 
ombyggingsplanene. Strategiplan for RIL skal jobbes med i 2025 av det nye styret. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Vedlegg 18.1 (13.2) Ny organisering av Røros Idrettslag: 

Bakgrunn: Forslag fra håndball og fotball: 
1. Hovedlagets styre burde være sammensatt av styrerepresentanter fra særgruppene. Da 

både for å skape en naturlig kobling mellom særgruppene og hovedlaget, men også 
effektivisere den daglige driften.  

2.  Dette løses ved at særgruppenes styreledere inngår som styremedlemmer i hovedlagets 
styre og representanter dermed særgruppene. 

3.  Ny ordning med styresammensetning i hovedlaget gjør behovet for gruppeledermøter og 
særgruppekontakt overflødig.  

4. Hovedlaget utvider den administrative kapasiteten med 0,5 årsverk for å avlaste 
avviklingen av Bergstadcupen og Yngrescup.  

5. I tillegg er det en forventning om at spesielt de største særgruppenes kasserere får 
avlastning og støtte.  

6. Håndball er innforstått med at dette vil medføre en økt kostnad som vil belaste 
særgruppenes budsjett.  

7. Særgruppene har et sterkt behov for bedre støtte i form av IT-systemer og ber derfor om 
at det prioriteres å innføre Microsoft Teams eller tilsvarende så snart som mulig.»  

8.  Styrets forslag til vedtak: Røros Idrettslag har de siste årene opplevd økt aktivitet og 
medlemsvekst, noe som er svært positivt. Samtidig har det vært utfordringer knyttet til 
rekruttering av frivillige, økende administrativt arbeid og en økt avstand mellom 
hovedlaget og særgruppene. For å møte disse utfordringene ønsker RIL å gjennomføre 
en strategiprosess for å vurdere nødvendige endringer i idrettslagets struktur og 
organisering.  Forslag til vedtak: Hovedstyret i Røros Idrettslag vil initiere en 
strategiprosess der forslagene fra særgruppene om organisering og administrativ 
kapasitet blir en naturlig del. Prosessen skal ha som mål å sikre en mer effektiv drift og 
styrke samarbeidet mellom hovedlaget og særgruppene. Representanter fra Hovedlag og 
særgruppene vil utgjøre gruppen som utarbeider strategiplan. Gruppen vil på bakgrunn av 
denne prosessen utarbeide en anbefaling som legges frem for årsmøtet 2025 for videre 
behandling. 

9.
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

Sak 18.2 (13.3)

Bakgrunn: RILFO ønsker en ny utredelse av mulighet for fotballhall.  Initiativtaker Aunmo 
informerer om behov og muligheter.  Hovedstyret er enig i å sette i gang en prosess med 
utredning, men poengterer at starten av denne prosessen må være i RILFOs regi, og ikke 



daglig leder eller hovedstyret. Det ble mye diskusjon om dette, men det ble kommet til 
enighet om at RILFO står for et grovt utredet mulighetsstudie, da med i første omgang om 
hvor en sånn hall eventuell kan stå.  DL skal bistå på møter om dette ved anledning etter 
initiativ fra RILFO.  DL informerte om tidligere utredninger og utfordringer der. Verket 
Røros er nevnt som en mulig plassering, men med Verkets jobb med å få til et badeanlegg så 
er nok den ballen dessverre lagt død.
Forslag til vedtak: RILFO tar initiativ og ansvar for første utredning sammen med DL.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 18.2 (13.4) Garasjeanlegg Øra.
Bakgrunn: Det er et enormt etterslep av vedlikehold av driftsbygning på Øra stadion, og den 
tilstanden garasjen er nå så er det ikke andre muligheter enn at den må rives og det må 
bygges nytt.  Daglig leder informerer om behov, og ikke minst for å sikre verdier og også å 
lage gode arbeidsvilkår for dugnadsfolket.
Forslag til vedtak: Det rives og bygges ny garasje på ca. 150 kvm. Prisestimat er kr. 650.000,- 
eks. Mva. Med forbehold om prisendringer, eller endret behov under utredning.
Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Vedlegg 19. Valgkomiteens innstilling til styre og utvalg:  
14.1 Valgkomiteens innstilling til Hovedstyret: Det informeres om at hovedstyret ikke har 
noen kanditat til styreledervervet.
Leder:
Nestleder: Per Morten Hoff (2026):
Styremedlem: Ståle Berre (2026), Thu Sandbakken (2027), Christian Lien (2026)
Vara: Anette Furunes (2026), Steinar Brekkan (2026)
Vedtak: Ikke godkjent. Det innkalles til ekstraordinært årsmøte når ny lederkandidat er på 
plass.

14.2. Kontrollkomite
Leder Rune Moan 2026
Egil Langeng 2027
Vedtak: Enstemmig godkjent.

14.3. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene.
Vedtak. Enstemmig godkjent.

14.4.1 Æresbevisningskomite:
Leder: Jon Anders Kokkvoll (2026), Arvid Feragen (2026), Hilde Flatås Dahlen (2026)
Vedtak. Enstemmig vedtatt.

14.4.2. Anleggsutvalg:
Anleggsutvalget legges til de særgrupper som har anlegg, dvs. fotballgruppa, ski/skiskyting 
og volleyball. De rapporterer til daglig leder.



Vedtak: Enstemmig vedtatt.

14.4.3 Idrettskole/barneidrettsansvarlig:
Leder: Ubesatt ( Daglig leder har ansvar til dette er på plass)

14.4.4 Skistuggu utvalg:
Leder: Hildur Granerud
Erik Kokkvoll
Frank Granerud
Vedtak: Enstemmig vedtatt.

14.4.5. Gruppestyrene:
Vedlegg 20.

14.5 Valgkomite
Ubesatt. Alle særgrupper foreslår kandidater til neste ekstraordinære årsmøte. Daglig leder 
innkaller til gruppeledermøter og informerer om dette.
Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Vedlegg 20: Valgte gruppestyrer vises på skjerm. Alle særgrupper har fylt sine viktigste 
poster.
Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Vedlegg 21: Bekreftelse på engasjert revisor vises på skjerm: Revisorkonsult.
Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Røros, 26.mars

Tor Erik Stokke Helene Grov


